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ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
1. WRAP works in partnership to encourage and enable businesses and consumers to be more efficient in their use of materials and recycle more
things more often. This helps to minimise landfill, reduce carbon emissions and improve our environment.

2. Established as a not-for-profit company in 2000, WRAP is backed by substantial Government funding from Defra and the devolved administrations
in Scotland, Wales and Northern Ireland.

3. Working in seven key areas (Construction, Retail, Manufacturing, Organics, Business Growth, Behavioural Change, and Local Authority Support),
WRAP’s work focuses on market development and support to drive forward recycling and materials resource efficiency within these sectors, as well as
wider communications and awareness activities including the multi-media national Recycle Now campaign for England.

Company Profile of WRAP

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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